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English

Goal:

Indica is a team game for 5 players like volleyball. You play the indiaca with one hand over the net. You play best of 3 games, 25 points each. To win a game you need a distance of two points (eg. 24 / 26). The points are counted in the rally-point-system: Both teams can always point.

Course:

Size of field: 16 x 6,10m; Net: For boys 2.25m ; for girls 2.15m

Positions of your 5 teammates:

	IV. Front-left
	
	V. Front-right

	
	II. Center
	

	III. Back-left
	
	I. Back-right (serves)


The player in the back-right positions starts the game with his service. To serve you step behind the groundline an hit the indiaca below your waistline.

Rotation: If you win the service you team rotates clockwise. You keep your service-right until your team makes a mistake an the other teams wins a point.

You may play the indica only with one hand or lower arm. You may not touch or hit it with other parts of your body. You may step on the center line but no beyond it. During the game no part of your body may enter the competitors field or touch the net.

In your team you may hit the indiaca three times before returning it but you may not touch the indiaca double.

Typical mistakes:

The indiaca

· touches ground

· crosses the center line below the net

· touches the net during service

· is played more than three time in a team

· touches ground outside the opponent's field

· is hold, thrown, caught, or played with delay

Deutsch

Ziel:

Indiaca ist eine Mannschaftsspiel für 5 Spieler je Team, das dem Volleyball ähnelt. Die Indiaca with mit der Hand über das Netz gespielt Wir spielen auf 2 Gewinnsätze (3 games) mit 25 Punkten je Satz. Um einen Satz zu gewinnen sind 2 Punkte Abstand nötig (z.B. 24 / 26). Die Punkte werden im rally-point-system gezählt: Beide Teams können immer punkten.

Ablauf:

Spielfeld: 16 x 6,10m; netz: Jungen 2.25m ; Mädchen 2.15m

Spielpositionen der fünf Mitspieler:

	IV. Vorne links
	
	V. Vorne rechts

	
	II. Center
	

	III. Hinten links
	
	I. Hinten rechts (Aufschläger)


Der hintere rechte Spieler beginnt das Spiel mit seinem Aufschlag. Für den Aufschlag steht du hinter der Grundlienie und schlägst die Indiaca unter der Gürtellinie.

Rotation: Wenn ihr das Aufschlagsrechte gewinnt, rotiert ihr im Uhrzeigersinn. Ihr behaltet das Aufschlagsrecht, solange bis ihr einen Fehler macht und die andere Mannschaft punktet.

Du darfst die Indiaca nur einer Hand oder dem Unterarm spielen. Mit anderen Körperteilen, darf du die Indiaca nicht berühren. Die Mittellinien darf betreten, aber nicht übertreten werden. Während des Spiels darf kein Körperteil in die gegnerische Feldhälfte kommen.

Im Team darf die Indiaca dreimal zugespielt werden, ein Mitspieler darf ihn aber nicht zweimal direkt nacheinander berühren.

Typische Feher:

Die Indiaca

· berührt den Boden

· wird unter dem Netz durchgeschlagen

· berührt beim Aufschlag das Netz

· wird in einem Team mehr als dreimal geschlagen

· berührt den Boden außerhalb des gegnerischen Feldes

· wird gehalten, gefangen, geworfen oder mit Verzögerung gespielt.


2 von 2

